

6D5N

Amazing 中国
CHINA 中国

厦门/汕头/潮州 /南靖土楼/漳州/泉州

XIAMEN/SHANTOU/CHAOZHOU
NANJING TULOU/ZHANGZHOU/QUANZHOU

Tour Code: CQO



China
中国

全程无购物站
NO SHOPPING STOP



Yunshuiyao Tulou
云水谣土楼景区



Xunpu Village
埭埔村



Chaozhou Ancient Town
潮州古城



Gulang Yu
鼓浪屿

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Shantou Park Old Town Arcade Buildings
汕头小公园老城骑楼建筑群



Xiangzi Bridge
湘子桥



Jimei School Village
集美学村



精简行程

第一天 出发 ✈️ 汕头 (机上用餐/晚)

- ☑️ 汕头小公园老城骑楼建筑群

第二天 汕头 🚗 (50公里) 潮州 (早/午/-)

- ☑️ 石炮台
- ☑️ 广济门城楼 (外观) + 滨江长廊
- ☑️ 湘子桥 (登桥游览)
- ☑️ 潮州古城
- ☑️ 开元寺
- ☑️ 牌坊街
- ☑️ 韩江光影秀

第三天 潮州 🚗 (210公里) 南靖 🚗 (85公里) 漳州 (早/午/-)

- ☑️ 云水谣土楼景区 (和贵楼, 怀远楼, 云水谣古道)
- ☑️ 明清古街

第四天 漳州 🚗 (40公里) 厦门 (早/午/-)

- ☑️ 鼓浪屿 (万国建筑博览)
- ☑️ 龙头路土产街
- ☑️ 山海健康步道
- ☑️ 演武大桥观景平台+星光大道
- ☑️ 第八菜市场

第五天 厦门 🚗 (85公里) 泉州 (早/午/晚)

- ☑️ 集美学村
- ☑️ 龙舟池
- ☑️ 归来堂
- ☑️ 蟳埔村
- ☑️ 开元寺 + 东西塔 + 西街 (小西埕)

第六天 泉州 ✈️ 抵达 (早/机上用餐)

- ☑️ 晋江五店市传统街区

观光景点:

汕头

- ◆ **汕头小公园老城骑楼建筑群** - 建于20世纪初期的建筑, 风格多为仿古罗马式、仿哥特式、巴洛克式。
- ◆ **石炮台** - 始建于清代同治十三年, 至今已有100多年的历史。为环圆形城堡建筑, 是清代粤东地区的主要海防建筑。

潮州

- ◆ **潮州古城** - 古楼巷尾的穿堂风, 湘子桥下江水潺潺, 远山上飞鸟吱喳, 这一切都属于这座温情又有浪漫因子, 拥有岭南美景美味的绝美古城

南靖

- ◆ **云水谣土楼** - 位于福建漳州南靖县长教古道附近, 由于电影《云水谣》荣获26届金鸡奖, 并在此拍摄, 长教古道也随之改名为“云水谣”古道。古道旁有老式砖木结构房屋, 是古镇数百年历史的老街市。村中山脚下、溪岸旁星罗棋布的一座座土楼从元朝中期就开始建造的土楼, 有建在沼泽地上堪称“天下第一奇”的和贵楼, 及工艺最精美、保护最好的双环圆土楼-怀远楼。

厦门

- ◆ **集美学村** - 由著名爱国华侨领袖陈嘉庚先生于1913年始倾资创办, 其建筑融中西风格于一炉, 体现了典型闽南侨乡的建筑风格
- ◆ **鼓浪屿 (万国建筑博览)** - 鼓浪屿与厦门岛隔海相望, 由于历史原因, 中外风格各异的建筑物在此地被完好地汇集、保留, 有“万国建筑博览”之称。龙头路商业街诸多火热商铺都有贩卖各种厦门特色小吃, 此岛还是音乐的沃土, 人才辈出, 钢琴拥有密度居全国之冠, 又得美名“钢琴之岛”, 是一个非常浪漫旅游景点

漳州

- ◆ **明清古街** - 反映明清时期漳州文化特色最为集中和最具有代表性的地方, 至今保留着大批明清时期的古市井、古民居建筑群。

泉州

- ◆ **晋江五店市传统街区** - 独具闽南特色的“皇宫起”红砖建筑、中西合璧的洋楼等明清、民国至现代的特色建筑保存完好。
- ◆ **蟳埔村** - 这里居住的是古时阿拉伯的后裔, 主要表现在蚝壳房和蟳埔女的头饰上; 蟳埔女盘头插花, 戴着丁香耳坠, 穿着大裾衫、宽脚裤, 形成了一道独特的风景。(可自费体验簪花围)



✓ 5 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐

风味餐:

- ★ 汕头蚝烙风味
- ★ 潮汕卤鹅风味
- ★ 厦门鹭岛风味
- ★ 闽南风味
- ★ 土楼农家风味



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 汕头铂晶大酒店或同级 x1 晚
- ✓ 潮州愉羽酒店或同级 x1 晚
- ✓ 漳州裕元大酒店或同级 x1 晚
- ✓ 厦门灵玲大酒店或同级 x1 晚
- ✓ 晋江宝辉大酒店或同级 x1 晚

自费项目: 登世茂双子塔观景厅 + 夜游中山路 + 黄则和花生汤 【RMB250/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)

以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Mingqing Ancient Street
明清古街



Wudianshi Traditional Blocks
晋江五店市传统街区



Quanzhou Kaiyuan Temple
泉州开元寺



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ SHANTOU (MOB/D)

- ☑ Shantou Park Old Town Arcade Buildings

D2 SHANTOU 🚌 (50KM) CHAOZHOU (B/L/-)

- ☑ Shi Pao Tai
- ☑ Guang Ji Men Cheng Lou (Exterior View) + Binjiang Changlang
- ☑ Xiangzi Bridge
- ☑ Chaozhou Ancient Town
- ☑ Kaiyuan Temple
- ☑ Paifang Street
- ☑ Hanjiang Light Show

D3 CHAOZHOU 🚌 (210KM) NANJING 🚌 (85KM) ZHANGZHOU (B/L/-)

- ☑ Yunshuiyao Tulou Scenic Area (Heguilou, Huaiyuanlou, Yunshuiyao Ancient Town)
- ☑ Ming And Qing Dynasty Ancient Street

D4 ZHANGZHOU 🚌 (40KM) XIAMEN (B/L/-)

- ☑ Gulangyu Island (Wan guo building)
- ☑ Longtou Road Souvenir Street
- ☑ Xiamen Mountains-To-Sea Trail
- ☑ Yanwu Bridge + Xingguang Blvd
- ☑ Eighth Street

D5 XIAMEN 🚌 (85KM) QUANZHOU (B/L/D)

- ☑ Jimei School Village
- ☑ Longzhou Pond
- ☑ Guilai Hall
- ☑ Xunpu Village
- ☑ Kaiyuan Temple + East West Pagoda + West Street

D6 QUANZHOU ✈️ ARRIVAL (B/MOB)

- ☑ Wudianshi Traditional Blocks

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANTOU

- ◆ **Shantou Park Old Town Arcade Buildings** - Built in the early 20th century, the style of the imitation of ancient Rome, imitation Gothic, Baroque.
- ◆ **ShipaoTai** - Built in the Qing Dynasty, Emperor Guangxu completion of five years (1874-1879), more than 100 years of history.

CHAOZHOU

- ◆ **Chaozhou Ancient Town** - The gentle breeze through ancient alleyways, the murmuring waters beneath Xiangzi Bridge. This is all belong to this enchanting and romantic ancient city, which boasts the stunning landscapes and delectable cuisine of Lingnan.

NANJING

- ◆ **Yunshuiyao Tulou** - Located near Changjiao Ancient Path in Nanjing County, Zhangzhou City, Fujian Province. Alongside the ancient path, there are old brick-and-wood houses, remnants of the centuries-old marketplace of the ancient town. Scattered at the foot of the mountains and along the creek are numerous tulou (earthen buildings), some dating back to the mid-Yuan Dynasty

XIAMEN

- ◆ **Jimei School Village** - Founded by the renowned patriotic overseas Chinese leader Mr. Tan Kah Kee in 1913, this establishment blends Chinese and Western architectural styles, showcasing the typical architectural style of the Minnan overseas Chinese hometowns.
- ◆ **Gulangyu Island (Wan Guo Buildings)** - Facing Xiamen Island across the sea, is renowned for its well-preserved collection of buildings with diverse architectural styles from both China and abroad, earning it the nickname "International Architecture Expo." The bustling Longtou Road commercial street is lined with shops selling a variety of Xiamen's specialty snacks.

ZHANGZHOU

- ◆ **Mingqing Ancient Street** - The most concentrated and representative place reflecting the cultural characteristics of Zhangzhou during the Ming and Qing dynasties, it preserves a large number of ancient marketplaces and residential buildings from that era to this day.

QUANZHOU

- ◆ **Wudianshi Traditional Blocks** - The block has a long history, with unique characteristics of southern Fujian, and characteristic buildings of the Ming and Qing dynasties that the Republic of China to the modern era are well preserved
- ◆ **Xunpu Village** - Xunpu Women Are Known For Their Elaborate Hairstyles Adorned With Flowers and for Wearing Clove-shaped Earrings. They Typically Dress In Wide-sleeved Robes And Wide-legged Trousers, Creating A Unique And Picturesque Scene In The Village. (Able experience the traditional art of "Zan Hua Wei" by own expenses)



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner
Special Cuisine:

- ★ Shantou Oyster Flavour
- ★ Xiamen Ludao Cuisine
- ★ Tulou Farmhouse Cuisine
- ★ Chaoshan-Style Braised Goose
- ★ Minnan Cuisine



Hotel or Similar (5 Nights)

- ✓ Shantou Platinum Crystal Hotel or Similar Class X1 Night
- ✓ Chaozhou Yuyu Hotel or Similar Class X1 Night
- ✓ Zhangzhou Yuyuan Hotel or Similar Class X1 Night
- ✓ Xiamen Lingling Hotel or Similar Class X1 Night
- ✓ Jinjiang Baohui Hotel or Similar Class X1 Night

Optional Tour: Shimao Strait Tower + Zhongshan Road Night Tour + Zehe Huang Peanut Soup Shop [RMB250/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 厦门 XIAMEN ·



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 <small>*以当天汇率为准* *Subject to currency of the day*</small>	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86	
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 15°C ~ 25°C	<input type="checkbox"/> 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C	<input type="checkbox"/> 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C <small>*以当天天气报告为准* *Subject to weather of the day*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Airbus 320</p>			

出发日期 : Departure Date:	<input type="text"/>	航班行程 : Flight:	<input type="text"/>
团费 : Tour Fare:	<input type="text"/>	机场税及燃油附加费 : Airport Tax & Fuel Surcharge:	<input type="text"/>
小费 : Tipping:	<input type="text"/>	旅行社代收费用 : Agent Collection Fee:	<input type="text"/>
签证 : Visa:	<input type="text"/>	旅行保险 : Travel Insurance:	<input type="text"/>
		总数 : TOTAL:	<input type="text"/>

GD Partner:

